
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 4. juli 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 867

Regeringen har oplyst overfor Folketinget, at der vil være en baselineeffekt år

efter år, jf. den tabel over kvælstofregnskabet, som er bilagt svaret på spørgs-

mål S 426 (2015-16), men effekten er ikke indtruffet i hverken 2015 eller

2016. Vil ministeren bede Aarhus Universitet om at redegøre for, hvor baseli-

ne effekten bliver af?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Simon Kollerup (S), Søren Egge Ras-

mussen (EL), Christian Poll (ALT) og Trine Torp (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Simon.Kollerup@ft.dk, so-

ren.egge.rasmussen@ft.dk, Christian.Poll@ft.dk, Trine.Torp@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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